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Abstract (en)
[origin: CA2065535A1] A Method and Apparatus for Closing A Pack A description is given of a method and apparatus for sealingly closing a pack
(18) for liquids, in the top (9) of which pack a hole is disposed which has upstanding collar, wherein a pouring device (10) provided with a cup-like
recesswith a flange is joined to the collar of the hole. In order to reliably and accurately place the flange of the pouring device in seal-tight manner
in the collar of the hole, wherein even in mass production theproblems to be feared are excluded, it is provided according to the invention that the
pouring device (10) be placed on a support (mandrel 31, 33; 31') and rotated therewith about a longitudinal axis (40), whilst a thread of adhesive is
placed on the flange of the pouring device (10) when the mandrel (31, 31') is rotated about the longitudinal axis (40), and the flange of the pouring
device (10) is then brought into contact, and joined to, the collar of the hole.

Abstract (de)
Beschrieben werden ein Verfahren und eine Vorrichtung zum dichtenden Verschließen einer Packung (18) für Fließmittel, in deren Oberboden (9)
sich ein Loch mit hochstehendem Kragen befindet, bei welchem eine mit einer becherförmigen Vertiefung mit Bund versehene Ausgießeinrichtung
(10) mit dem Kragen des Loches verbunden wird. Um zuverlässig und präzise den Bund der Ausgießeinrichtung im Kragen des Loches dichtend
anzubringen, wobei selbst im Falle der Mehrfachanbringung befürchtete Probleme ausgeschaltet sind, wird erfindungsgemäß vorgesehen, daß
die Ausgießeinrichtung (10) auf eine Halterung (Dorn 31, 33; 31') aufgesetzt und mit dieser um eine Längsachse (40) gedreht wird, während ein
Klebstoffaden bei der Drehung um diese Längsachse (40) des Dornes (31, 31') auf dem Bund der Ausgießeinrichtung (10) aufgelegt wird, und
danach der Bund der Ausgießeinrichtung (10) mit dem Kragen des Loches in Berührung und Verbindung gebracht wird. <IMAGE>
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